
Başkan  Zorluoğlu  Tiski
Yatırımlarını Denetledi

  
thi – Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu,
TİSKİ Genel Müdürlüğü tarafından Akçaabat’ta yapımı devam eden
projeleri basın mensuplarıyla birlikte yerinde inceledi

Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Murat  Zorluoğlu,  TİSKİ
Genel Müdürlüğü tarafından yapımı devam eden Söğütlü-Yıldızlı
Atıksu Terfili ve Cazibeli Hatlar İnşaatı Yapım İşi (Sahil
Düzenlemesi  Altyapısı)  ve  Ortaköy  Grup  İçme  Suyu  Şebeke
İnşaatı hakkında basın mensuplarına detaylı bilgiler aktardı.
Trabzon  Büyükşehir  Belediyesi  Başkan  Vekili  Atilla  Ataman,
TİSKİ  Genel  Müdürü  Ali  Tekataş,  Genel  Müdür  Yardımcısı
Muhammet  Mazlum  ve  Büyükşehir  Belediyesi  ve  TİSKİ  daire
başkanlarının  da  hazır  bulunduğu  ziyarette  konuşan  Başkan
Murat Zorluoğlu, ilk olarak Söğütlü-Yıldızlı Atıksu Terfili ve
Cazibeli Hatlar İnşaatı alanını inceledi.

YENİ CAZİBE MERKEZİ OLUŞUYOR

Trabzon’un geleceği için altyapının oldukça önemli olduğunu
belirten Başkan Zorluoğlu, “Ganita bu yaza adeta damgasını
vuracak. Sahil düzenleme çalışmalarımız sadece buradan ibaret
değil. Beşirli dolgu alanına hafriyat dökümünü durdurduk yeni
döküm yapılmasına izin vermiyoruz. Beşirli’nin doğu tarafında
tesfiye çalışmalarımız başladı. Burada yepyeni bir yaşam alanı
oluşacak.  Dinlenme  ve  eğlenme  mekanlarıyla,  küçük  ticari
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yapılarıyla büyük bir lunapark yapma hedefimiz var. Konser
alanları  gibi  gençlerin  ve  her  kesimde  insanların  nefes
alabileceği bir yaşam alanını inşallah oluşturacağız. Akabinde
doğuya doğru tahkimatını tamamlayarak Beşirli dolgu alanını
Trabzon için bambaşka cazibe merkezi haline getireceğiz” diye
konuştu.

DENİZ ŞEHRİ HALİNE GELECEĞİZ

Trabzon’u tam anlamıyla deniz şehri haline getirme gayretinde
olduklarını  belirten  Başkan  Zorluoğlu,  “Yapacağımız  sahil
düzenleme çalışmaları bunlarla da sınırlı değil. Biz en başta
söylemiştik.  Yomra’dan  Akçaabat’a  kadar  sahil  alanını
bütünüyle birleştirip gerçekten Trabzon’un tam anlamıyla deniz
şehri  haline  getirme  arzusundayız.  Bu  noktada  buradan
başlayarak Söğütlü-Yıldızlı’ya kadar olan sahil kesiminde 4,5
kilometrekarelik  bir  alanda  çalışmalara  başladık.  İnşallah
Söğütlü  -Yıldızlı’dan  bu  alana  kadar  çok  güzel  bir  sahil
düzenlemesi hedefimiz var” dedi.

YENİ BULUŞMA NOKTASI OLACAK

Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu konuşmasına şöyle
devam  etti:  “Bazen  Samsun’dan  Ordu’dan  örnekler  veriliyor.
İnşallah burası tamamlandığında oraları da aşacak güzellikte
olacak. Bunun ilk sinyalini Ganita verdi. Benzer kalite ve
anlayışla inşallah Ganita’dan Akçaabat’a kadar bir taraftan da
Yalıncak-Yomra  tarafından  da  diğer  bölümü  de  tamamlayıp
hakikaten şehrimiz için, turizm için, şehir ticareti için ve
kendi  insanlarımız  için  daha  kolay  yaşanabilir,  denizden
faydalanabilecek  bir  çalışmayı  gerçekleştireceğiz.  Söğütlü-
Yıldızlı sahili Trabzon’un hiç tereddütsüz en güzel kumuna ve
plajlarına  sahip  alanlar.  Buraları  hassasiyetle
düzenleyeceğiz.  Burası  Trabzonluların  denizle  buluşma
alanlarından biri olacak.”

ALTYAPI ÇALIŞMALARI FARKINI GÖSTERDİ

Daha sonra şantiye binasında basın mensuplarına açıklamalarda



bulunan  Başkan  Zorluoğlu  şöyle  devam  etti:  “Kanalizasyon,
yağmur suyu, telekomünikasyon altyapısı ve doğalgaz konusunu
aynı  anda  çözme  noktasında  çok  önemli  çalışmalar  yaptık.
Trabzon’un  merkezinin  çok  uzun  yıllar  altyapı  ihtiyacı
olmayacak şekilde bir çalışma ve gayret ortaya koyduk. İfade
ettiğim gibi yıl sonunda altyapı çalışmalarımız büyük oranda
tamamlanmış  olacak.  Geçtiğimiz  günlerde  biliyorsunuz  yoğun
yağmurlar yağdı. Trabzon’da altyapı çalışmalarımız ve yağmur
suyu çalışmalarımız sayesinde başka şehirlerde gördüğümüz gibi
su basması, yolların göle dönmesi ve dükkanların suyla dolması
gibi  durumları  yaşamadık.  Çok  istisnai  yerlerde  yaşadık.
Elbette  bu  Trabzon’da  hiç  olmaz  tamamen  çözdük  anlamında
demiyorum.  Çok  büyük  altyapı  yatırımlarını  yaptık,  bunun
meyvelerini topluyoruz.”

ŞEHRİN %90’DAN FAZLASI ARITILMIŞ SU İÇECEK

“Şehrimizin  insanları  artık  yağmurlardan  daha  az  etkilenir
hale  geldi.  Diğer  taraftan  temiz  bir  içme  suyu  imkânı
sağlıyoruz.  Yüzde  60’ların  üzerinde  olan  kayıp  kaçak
oranlarını  yüzde  40’ın  altına  çektik.  Hedefimiz  bu  rakamı
yüzde  30’ların  altına  düşürmek.  Altyapı  hamlemiz  sadece
Ortahisar’dan  ibaret  değil.  Şehrimizin  özellikle  kırsal
mahallelerinde  yoğun  bir  şekilde  yaralanacağımız  içme  suyu
noktasında  gereken  yatırımları  yapıyoruz.  Çok  büyük
yatırımlar, çok ciddi çok maliyetli yatırımlar, ama hedefimiz
tüm Trabzon’ genelinde bu işleri tamamladığımızda 2023 yılı
açılış  senesinde  içme  suyu  tesislerini  de  hizmete  açmak.
Bunlar  tamamlandığında  artık  Trabzon’un  nüfusunun  yüzde
90’ından fazlasını arıtılmış su verme imkânımız olacak. Daha
sonra  şebekelere  sıra  gelecek.  Değişmesi  gereken  şebekeler
zaman içerisinde değişecek.”

ORTAKÖY’DE TALİHSİZLİK YAŞADIK

“Bugün Akçaabat’tayız. 280 kilometre içme suyu yaptık. 4 sene
boyunca sadece Akçaabat’ta yaptığımız rakamları veriyorum. 22
kilometre  kanalizasyon  hattı  döşedik.  300  tane  deponun



temizliğini  gerçekleştirdik.  Zarar  verdiğimiz  yolları
yenileyerek  tekrar  oluşturduk.  Olumsuz  etkilerini  ortadan
kaldırdık.  Ortaköy  Grup  İçme  Suyu  Projemiz,  Akçaabat’ta
talihsiz bir yatırımımız oldu. Epey zamandır bu projeyi ihale
ettik tasfiye oldu derken süreç uzadı.”

VANLI MÜTEAHHİT ALGISI VAR

“Nihayetinde  yine  açık  ihale  neticesinde  yeni  firmamız
Fazlıoğlu inşaat buraya başladı ve süratle devam ediyoruz.
Bazen  eleştiriler  oluyor.  Van’dan  müteahhitler  getiriliyor
diye  algı  oluşturuluyor.  Burada  uzun  yıllardan  beri
yükleniciler  ihaleye  girip,  iş  yapıyorlar.  Trabzonluların
başka şehirlerde ihalelere girip iş yapmaları gibi. Sizlerin
dikkatine sunmak için soruyoruz, Fazlıoğlu inşaat burada 30
senedir bu şehirde iş yapıyor. Gayet de düzgün işler yapıyor.
Sadece  burada  değil,  Şalpazarı’ndaki  işini  de  gayet  güzel
devam ettiriyor.”

GENEL MÜDÜR ALİ TEKATAŞ BİLGİ VERDİ

Başkan  Zorluoğlu’nun  açıklamalarının  ardından  Ortaköy  Grup
İçme Suyu Projesinin detayları hakkında bilgiler veren TİSKİ
Genel Müdürü Ali Tekataş, “Yaklaşık 100 milyon TL bütçeli
işimiz kapsamında 171 km içme suyu şebeke hattı, 120 bin abone
bağlantısı,  2  adet  içme  suyu  deposu  yapacağız.
Cumhurbaşkanlığı  Kararnamesi  gereğince  tasfiye  edilen  ilk
ihale  kapsamında  da  58  kilometre  içme  suyu  hattı  imalatı
tamamlanmıştı.  İşin  genelinde  toplam  230  kilometrelik  içme
suyu  hattını  2024  Eylül’de  tamamlayarak  Akçaabat’ımızın  19
mahallesindeki  15  binden  fazla  insanımıza  kazandırmış
olacağız”  şeklinde  konuştu.

19 MAHALLE TEMİZ SUYA KAVUŞACAK

Basın  mensuplarıyla  birlikte  arazide  incelemelerde  bulunan
TİSKİ  Genel  Müdürü  Ali  Tekataş,  “Aydınköy’de  7  adet
kaynağımızdan  suları  biriktirerek  derenin  iki  yakasında  19
mahalleye  temiz  içme  suyunu  vermiş  olacağız.  Daha  önceki



çalışmalarda kepçelerle bu yerleri beton ve asfalt yolları
bozmak zorunda kalıyorduk. Ciddi zararlar veriliyordu. 2019
yılından itibaren kendi bünyemize aldığımız bu işe uygun özel
üretim  makinalar  aldık.  Kendi  personelimizin  eliyle  güçlü
işler  yapıyoruz.  Çalışmalarımız  1  milyon  metreyi  geçti.
İhalelerimiz  içerisinde  az  zararla  bu  işi  tamamlamak  için
böyle teknolojik cihazları kullanıyoruz” ifadelerini kullandı.


